

And debate arising thereon;—

Mr. Blais moved in amendment thereto,—That the motion be amended by adding after the word “tabled” the following: “and this Committee recognizes the discretion given to the Minister under Section 23 of the Act.”

And the question being put on the said proposed amendment, it was agreed to on the following division: YEAS: 15; NAYS: 0.

And the question being put on the motion, as amended, it was agreed to on the following division: YEAS: 11; NAYS: 1.

And questioning continuing;

At 12:25 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Et le débat se poursuit;

M. Blais propose en amendement,—Que la motion soit modifiée en ajoutant après les mots «déposés» la phrase suivante: «et que le comité reconnaisse la liberté dont jouit le ministre aux termes de l'article 23 de la loi.»

Ledit amendement proposé est mis aux voix et il est adopté sur division à l'unanimité.

La motion modifiée est mise aux voix et elle est adoptée sur division par 11 voix contre une.

Et la période des questions se poursuit.

A 12 h. 25, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Lois A. Cameron
Clerk of the Committee